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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 5. maj 2011 stillet 
følgende spørgsmål nr. 393 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Kristen Touborg (SF).

Spørgsmål 393:

”Vil ministeren kommentere artiklerne ”De sundhedsmæssige effekter ved gmo
skal undersøges” og ”Landmand: - Gmo-industrien lever på en løgn” fra Effektivt
Landbrug den 20. april 2011 og især forholde sig til problemstillingen vedrørende
lavere indhold af næringsstoffer i gmo-foder?”

Svar:

Plantedirektoratet og Fødevarestyrelsen har bedt DTU Fødevareinstituttet om at 
udarbejde et fagligt notat med henblik på at kommentere artiklerne, hvilket jeg henviser 
til. 

./. DTU Fødevareinstituttets notat er vedlagt.

Henrik Høegh

/ Katrine Barnkob Lindgreen
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